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Orienteringssaker til møtet 18. oktober

Framlegg til vedtak:
Det vert gjennomført oppfølging på dei enkelte punkta. Sakene vert elles tekne til orientering.

Eldrerådet - 003/22

ER - behandling:
Ivar Bergsvik orienterte om Leve heile livet - konferanse i Bergen 12. til 13. september: 

· Denne orienteringa ligg ved møteboka.
Oppfølgingar i samband med dette:

· Eldrerådet ønskjer seg orienteringar frå administrasjonen om aktuelle saker, gjerne i 
fellesskap med andre råd.

· Ønskjer seg meir informasjon om korleis Austrheim er stilt i samband med å ha ei fungerande 
prosjektgruppe for «Leva heile livet», og deltaking i nettverksgruppa «Aldersvennlige 
samfunn». Møtesekretæren sender brev om dette til kommunedirektøren, med tanke på 
både nosituasjon og planar for dette vidare.

· Ønskje om ei organisering med ein eigen sakshandsamar for Eldrerådet, som er godt orientert 
om saker som angår dei eldre. Møtesekretæren sender brev om dette til 
kommunedirektøren. (Her vart det også teke opp frå dei politiske representantane at dei kan 
fronta rådets saker i kommunestyret).

Gro Johannessen viste til bruken av e-lås og tryggleiksalarmar, og sa at det hadde vore greitt med 
meir informasjon kring dette. Aktuelle spørsmål å retta til pleie/omsorg er (ikkje utfyllande liste): 

· Kva er rutinane for heimsending med pasientreiser.
· Kva er pålagt av ansvar for sjåføren av drosjen, opp mot kva beskjedar sjukehuset skal gje 

kommunen om heimsending, og om at transport er undervegs.
· Kva er effektiv rekkevidde på tryggleiksalarm på armen.
· Alarm heime, korleis fungerer dette om ein er på bad/soverom og apparatet står i stova?
· Korleis er rutinene for bestilling/avbestilling ved til dømes innlegging på sjukehus eller 

utskriving.
· Kva er planane for andre alarmar, til dømes om ein har fall i heimen, dørsensor om ein går ut, 

med meir. 



Oppfølging i denne saka:
· Eldrerådet sender spørsmåla til administrasjonen, og ber om svar/inviterer rette 

vedkommande til første møte i 2023.
Møtesekretæren orienterte om status for gangveg/fortau mellom Nordliheimen og Seniorsenteret, 
og ny gangveg frå Åråsvågen til Åråsfeltet. Teknisk har forklart at fylkeskommunen har stilt krav til 
full prosjektering av begge desse prosjekta, slik at kommunen no hentar inn konsulent til å laga 
anbodsdokument. Deretter kan ein få inn entreprenør for å utføra arbeidet, dette vil ta nokre 
månader. (Fylket er inne med midlar til begge desse prosjekta)
Handsaming i Eldrerådet:
Kommunedirektøren sitt framlegg vert samrøystes vedteke

ER - vedtak:
Det vert gjennomført oppfølging på dei enkelte punkta. Sakene vert elles tekne til orientering.

Saksopplysninger:
Bakgrunn

Leve heile livet - konferanse i Bergen 12. til 13. september: 
- Kort orientering ved Gro Johannessen og Ivar Bergsvik. 
- Mogleg å få kopi av innlegga frå møtet (møtesekretæren kan skriva ut eller senda på e-post)

Framlegg til vedtak i denne saka, der ein sender spørsmål til rette vedkommande i kommunen:
- Har Austrheim kommune ei fungerande prosjektgruppe for «Leve heile livet»?
- Er Austrheim kommune med i nettverksgruppa «Aldersvennlige samfunn»? Kring halvparten av 
kommunane er med i denne.

Pleie/omsorg i Austrheim kommune:
- Skal rådet invitera representant frå pleie/omsorg til eit møte?
- Kva er effektiv rekkevidde på alarm på armen.
- Alarm heime, korleis fungerer dette om ein er på bad/soverom og apparatet står i stova?
- Korleis er rutinene for bestilling/avbestilling ved til dømes innlegging på sjukehus eller utskriving.
- Kva er planane for andre alarmar, til dømes om ein har fall i heimen, dørsensor om ein går ut, med 
meir. 

Framlegg til vedtak i denne saka:
Eldrerådet inviterer rette vedkommande til første møte i 2023.

Høyreapparat-støtte:
Kommunen skal ein person som er til teneste for dei som har høreapparat og får problem, f.eks. 
skifte av batteri.

Framlegg til vedtak:
- Eldrerådet er kjent med at kommunen har ein kontaktperson for hørselshemma, og etterlyser 
korleis dette er gjort kjent for dei som er brukarar av høyreapparat. 



Konklusjon

Det vert gjennomført oppfølging på dei enkelte punkta. Sakene vert elles tekne til orientering.

.


